
PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE I SVÄRTINGE 
ÖSTRA VÄGFÖRENING 20110504

1. Ordföranden förklarade mötet öppnat.
2. Närvarande. Ulf Nyström, Mikael Forsman, Jari Pellikka, Jimmy Frogsjö, Ann-Charlotte 

Andersson, Urban Green,  Bengt Jemsö och Erika Conradsson. 
3. Dagordningen godkändes.
4. Föregående protokoll.
5. Kassarapport. Kassören redogjorde för föreningens ekonomi. Det finns ett antal obetalda 

vägavgifter. Påminnelse kommer att skickas ut till berörda.
6. Skrivelser:

- Skrivelse från boende vid Vägstumpen. Eftersom det aktuella vägavsnittet inte 
tillhör vägföreningen utan kommunen har de löst problemet.

- Skrivelse från boende vid Kyrkbacken angående snöröjning. Vägfogden har pratat 
med berörda och problemet får anses vara utrett.

- Från styrelsen till bostadsrättsföreningen Svärtingehus 1 angående 
belysningsstolpar vid en gångväg. Styrelsen har förklarat att vägföreningens 
ekonomi för tillfället inte har utrymme för några investeringar.

7. Rapporter:
- Sopningen av gator är genomförd.
- ”Potthål” är lagade.
- Söndergrävda avsnitt på Bonäsvägen samt vid Lindängen är lagade.
- Vid korsningen Domherrestigen och Kraftvägen underminerades vägen p.g.a. något 

läckage. Kommunen har åtgärdat men asfaltering återstår.
8. Övriga frågor:

- Någon skolklass ska erbjudas skräpplockning mot en skälig ersättning.
- Till nästa vinter ska en ”sandlåda” placeras vid kyrkbacken för att sandning ska 

kunna ske när halkan gör det svårt/omöjligt att ta sig upp.
9. Nästa styrelsemöte äger rum torsdagen den 18/8 kl.19.00 hos Mikael Forsman. 

Adressen till vägföreningens hemsida .http://www.svartingeostravagforening.se/

http://www.svartingeostravagforening.se/

